

Nationale minimumuurlonen

vanaf 1 februari 2024

Indice januari 2023 : 125,26

Indice januari 2024 : 126,56

Indexering : 1,04%

Categorieën	Spanning	37,50 h/s.*	38,00 h/s.*	39,00 h/s.*	40,00 h/s.*
A.1. Hulpwerkman	-	15,81 €	15,65 €	15,30 €	14,97 €
A.1.1 (10 jaren anciënniteit in de onderneming)	100	16,60 €	16,43 €	16,07 €	15,72 €
B. Geoefende	105	17,79 €	17,61 €	17,21 €	16,84 €
C. Geschoolde	100	19,76 €	19,56 €	19,13 €	18,71 €
D. Hoog geschoolde	105	20,87 €	20,66 €	20,20 €	19,76 €
E. Geschoolde buiten categorie	110	22,13 €	21,91 €	21,42 €	20,96 €

Volgende loonaanpassing :

Volgende indexaanpassing : februari 2025

(*) 39 u/w 40 u/w: slechts mogelijk mits compensatiedagen.

(*) 38 u/w enkel mogelijk in ondernemingen < 10 werknemers

(*) veralgemening 37,50 u/w in ondernemingen > 10 werknemers sinds 1 januari 1986

Stand-by vergoedingen vanaf februari 2024

Vergoedingen

Week - Dag	2,21 €	per uur
Week-end - Dag	2,97 €	per uur
Week - Nacht	2,97 €	per uur
Week-end - Nacht	3,72 €	per uur

Uitrukvergoeding

1 oproep	37,21 €	per dag
2 oproepen	59,54 €	per dag
3 oproepen	74,42 €	per dag
per extra oproep	7,03 €	per oproep